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Motion om att fiirbättra cykelnedfarten i Vargön

I vår kommun så strävar vi attvara miljövänliga och bl.a. framja
idag många cykelvägar idag vilket är mycket positivt.

Det finns cykelväg (en genväg) frr de som cyklar ner mot
slagghögama in mot Vargön (se karta nedan) som idag ej ags av Vänersborgs kommun
utan den ägs av Vargön Alloys. Här cyklar valdigt många personer varje dag framftirallt
för de som bor på andra sidan jåirnvägen eftersom man då ffir en kortare cykelväg.

Problemet med denna genväg är att den är i dåligt skick. Idag så är det en stor håla precis

vid GC-vägen och sedan så är även asfalten i mycket dåligt skick och är dessutom vass.

Kontakt har tagits med ansvarig på Vargön Alloys som inte har något emot att kommunen

genom avtal tar över skötsel och underhåll av denna cykel och gångnedfart

Om man cyklar från Vargöhållet så är det för de som inte känner till nedfarten så dyker

cyklama upp väldigt snabbt och risk finns ftir att det ska hända en olycka i samband med

att man passerar nedfarten. En skylt som vamar ftir det vore bra ur siikerhetssynpunkt.

Förslag till beslut.

1. Att Vänersborgs kommun ingår någon form av avtal med Vargön Alloys {tir att ta
över skötsel och underhåll av cykelnedfarten.

2. Att kommunen genomför nödviindiga forbättringar av vägens standard, inklusive
reparation av hålor och ny beläggning.

3. Att en vamingsskylt sätts upp vid nedfarten för att öka säkerheten för cyklister
och andra trafikanter.

Med dessa åtgiirder kan vi ftirbätka säkerheten ftir
cyklister och
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